

(本通告已發出 eClass 電子版通告，敬請 貴家長於閣下智能電話上細閱通告內容及簽署。)
*由 2018 年 1 月 22 日起，本校將停止使用紙本形式的家長通告，敬希垂注。

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學通告
敬啟者：

IC/SC/42C/17-18

生涯規劃計劃—參觀黃大仙警署


生涯規劃計劃的目的是支援學生的發展需要，此計劃透過規劃性的參觀和訓練活動，作為提升學生力量的方法，使他們就學習、事業目標和其他生活範疇作出知情和負責的選擇。現安排第一次的參觀活動，詳情如下：

| | |
|--------|-------------------|
| 目的 | 職業探索 |
| 舉行日期 | 十月十六日(星期一) |
| 對象 | 本校六年級學生 |
| 舉行地點 | 黃大仙警署 |
| 時間 | 早上十時至中午一時 |
| 協辦機構 | 警察公共關係科及美差會潮浸服務聯會 |
| 活動負責老師 | 鄭老師、黃老師 |
| 備註 | 學生須穿著整齊的學校運動服學校 |

敬請填妥回條於十月九日(星期一)或前交回班主任彙集辦理為荷！如有任何疑問，請致電本校 23201300 與吳玉蘭主任聯絡。

此致
貴家長台鑒

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學


校長_____謹啟
(石志端)

- 註：
1. 如當天的空氣質素健康指數介乎 7 至 10 之間，所有呼吸系統有毛病的學生 (如哮喘、心臟病等)將會被停止參加是項活動；如空氣質素健康指數高於 10 以上，是項活動將會取消。
 2. 如遇天文台發出暴雨警告(黃色、紅色或黑色)、懸掛一號或以上颱風訊號，該日之活動將會取消。

二零一七年九月二十九日
(通告負責人：吳玉蘭主任)

✂

生涯規劃計劃—參觀黃大仙警署

回條

(請於 09 /10/ 2017 或前交予回班主任)



IC/SC/42C/17-18

敬覆者：

本人已知悉 貴校六年級學生參觀「生涯規劃—參觀黃大仙警署」活動來函 IC/SC/42C/17-18。

此覆
伊斯蘭鮑伯濤紀念小學校長

| | |
|------|-----|
| 學生姓名 | () |
| 班別 | |
| 家長姓名 | |
| 家長簽署 | |
| 聯絡電話 | |
| 日期 | |

(Please note that eClass Parent Notice is available. Please read the notice and sign it on your mobile device.)

*The school will STOP using PAPER NOTICE from 22/01/2018 onwards.

Islamic Dharwood Pau Memorial Primary School Notice

IC/SC/42/17-18
29 September, 2017

Dear Parents,

Life Planning Programme – Visit to Wong Tai Sin Police Station

Life Planning Programme aims to provide support the developmental needs of all our students. Through a coordinated approach involving the visit and training activities, the programme empowers our P.6 students to make informed and responsible choices with respect to their life choices and career goals. The details of the first visit are as follows:

| | |
|---------------------------|--|
| Aims | Career Exploration |
| Date | 16 October, 2017 (Monday) |
| Target | P.6 students |
| Venue | Wong Tai Sin Police Station |
| Time | 10:00a.m. - 1:00p.m. |
| Co-organizer | Police Public Relations Bureau and and The ABM Hong Kong Swatow Baptist Church Community Service Association |
| Teachers-in-charge | Ms Cheng, Mr Wong |
| Remarks | Student should wear P.E uniform. |

Please complete the reply slip below and return it to the class teacher **on or before 9 October, 2017**. If you need further information, please do not hesitate to contact Ms Ng on 2320 1300.

Note:

1. When there is a typhoon (tropical cyclone signal no.1 or above) or rainstorm (signal Yellow, Red or Black), this activity will be cancelled.
2. The school will stop students who are susceptible to effects of air quality (e.g. those with heart or respiratory illnesses) from taking part in this activity if the Air Quality Health Index (AQHI) is within the range of 7 and 10 on that day. If the AQHI is above 10, the activity will be cancelled.

Yours faithfully,



(Salim Sekena, Principal)

(Person-in-charge for this notice: Ms NG YUK LAN)



Life Planning Programme – Visit to Wong Tai Sin Police Station IC/SC/42 /17-18

Reply Slip

(Please reply on or before 09/10/2017)

Dear Principal,

I acknowledged receipt of your school notice No. IC/SC/42/17-18 regarding the Life Planning -Visit to Wong Tai Sin Police Station.

| | |
|--------------------|-----|
| Student's Name | () |
| Class | |
| Parent's Name | |
| Contact No. | |
| Parents' signature | |
| Date | |